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īsi pirms redakcijas slēgšanas
ĀRKĀRTAS DOMES SĒDE NENOTIKA

30. martā izsludinātā Salaspils pilsētas domes ārkārtas sēde, kurā 
bija paredzētas jaunas pašvaldības vadītāja vēlēšanas, nenotika. Domes 
ekspriekšsēdētājs Juris Putniņš klātesošajiem paziņoja, ka sēdes 
vadītāja - domes priekšsēdētāja vietniece Maruta Muzikante ir 
saslimusi. Ārkārtas sēde ir pārcelta līdz brīdim, kad M.Muzikante 
atlabs, jo likuma Par pašvaldībām 29. pants paredz, ka domes sēdi vada 
domes priekšsēdētājs vai vietnieks.

Inga REČA

izstāde

Māksla stiklā

Gatavojoties mākslas dienām, 
kas notiks aprīlī, Salaspils pil
sētas pirmskolas audzēkņi kopā 
ar savām audzinātājām ir izvei
dojuši izstādi, kurā ir apskatāmas 
dažādu formu pudeles un cita 
veida stikla izstrādājumi, apglez
noti un rotāti ar visdažādākajām 
lietām, piemēram, akmentiņiem, 
bantītēm, audumu, sausajiem 
ziediem un putraimiem. Kā teica 
pirmskolas iestādes vadītāja Anna 
Kavasa, katrs savu darbiņu vei
dojis pēc saviem ieskatiem, līdz ar 
to skatītājs var nojaust, par ko un 
kādā noskaņojumā “mākslinieks” 
bija domājis radošajā brīdī. Daži

vēstule

darbi, kurus noteiks apmeklētāju 
balsojumi, tiks arī apbalvoti. Šinī 
izstādē vecāki var novērtēt savu 
bērnu radošās spējas, savukārt 
paši bērni - savu audzinātāju 
idejas. Mākslas dienu ietvaros 
aprīlī izstāde tiks papildināta ar 
keramikas izstrā-dājumiem.

Jāpiebilst, ka pagājušā gada 
decembrī Salaspils pirmskolas ie
stādes audzēkņu vecāki paši varē
ja piedalīties nodarbībās un vēlāk 
novērtēt savu bērnu darbiņus, kas 
tika veidoti no dabas materiāliem.

Inga KRUSTA

Cienījam ie sa lasp ilieši!
Pirms divām nedēļām mēs 

ierosinājām domes priekšsēdētāja 
J. Putniņa atbrīvošanu no amata 
par vairāku likumu prasību un do
mes lēmumu nepildīšanu. Galve
nās pretenzijas mēs izteicām š.g. 
22. marta domes sēdē, un jūs tās 
varat izlasīt šajā avīzes numurā. 
Domes deputātu vairākums mūsu 
prasību atbalstīja un aizklātā bal
sošanā atbrīvoja J. Putniņu no 
domes priekšsēdētāja amata.

Par likumu un domes lēmumu 
nepildīšanu J. Putniņam ir aizrā

dīts jau sen un ne vienu reizi vien.
Notikušais nav “galma apvēr

sums”. Mūsu rīcības pamatā ir 
vēlme uzlabot salaspiliešu dzīves 
apstākļus. Mēs esam pārliecināti, 
ka Salaspils domei, pašvaldības 
iestādēm un uzņēmumiem atvēlē
tos budžeta līdzekļus var izman
tot racionālāk jūsu labā.

V. Circenis 
A. Grebežnieks 

J. Kļaviņš 
J. Pone

TELPAUGI INTERJERA
Līdz 8. aprīlim vairāk nekā 

100 nosaukumu telpaugu no 
Nacionālā Botāniskā dārza 
(NBD) kolekcijas ir apskatāmi 
Mākslas salona izstāžu zālē. Šeit 
var redzēt (un iegādāties) labi 
pazīstamus augus kā, piemēram, 
asperāgus, papardes, kaktusus, kā 
arī pagaidām vēl ne tik labi 
zināmus: kodijas, filodendrus, 
jukas, pitosporas.

Zane Purne, telpaugu 
speciāliste, Salaspils Vēstīm 
pastāstīja, ka izstādē var redzēt 
tikai pavisam nelielu daļu no 
NBD telpaugu kolekcijas, kas 
Botāniskajā dārzā aizņem aptu
veni 300 m2, Taču NBD ir arī ra
žojošā platība, kas aizņem tikpat 
daudz vietas. No turienes augi tiek 
sūtīti uz veikaliem, ziedu salo
niem un ar tiem tiek iekārtoti da
žādi interjeri. NBD atrodas vis
lielākā telpaugu kolekcija Latvijā, 
bet kaktusu un sukulentu kole
kcija šeit ir vislielākā Baltijā. Pār
svarā jaunas telpaugu sugas mūsu 
Botāniskais dārzs iegūst no visas 
pasaules botāniskajiem dārziem 
ar katalogu starpniecību. Tā kā 
katram augam ir sava dzimtene, 
NBD viens no oranžērijas darbī
bas virzieniem ir svešzemju augu 
“pieradināšana” Latvijas klima
tiskajiem apstākļiem. Izstādē 
interesenti varēs iegūt informāciju

par augu augšanas īpatnībām un 
tiem nepieciešamo kopšanu.

Vaicāju, ko mūsu telpaugu 
speciālisti domā par telpaugiem, 
kas ievesti no rietumvalstīm, 
galvenokārt no Holandes. Zane 
Purne teica, ka pāris gadus esot 
bijis tāds kā klusuma periods, kad 
cilvēki pārsvarā pirka ievestos 
augus, kas drīz vien aizgājuši 
bojā. “Mūsu augi ir pieraduši pie 
Latvijas saules, rietumvalsīs telp
augu audzēšana ir bizness: viņu 
audzētie augi izaug, nozied, tos 
izmet un pērk jaunus. Pie mums 
cilvēki tomēr grib (un tādas ir 
mūsu finansiālās iespējas), lai 
augs priecētu vismaz simts gadus. 
Bet viss jau ir jāpārbauda uz savas

apskati!
ādas. Šobrīd par telpaugu piepra
sījumu sūdzēties nevaram,” atbild 
Z. Purne. NBD speciālisti sniedz 
konsultācijas, iekārtojot telpaugus 
interjerā.

Izstādes laikā interesenti telp
augus varēs arī iegādāties par ze
mākām cenām nekā veikalā. “Ista
bā nevajag turēt desmit augus ar 
apkaltušām lapām - pietiek ar vie
nu puķi, bet kārtīgi koptu,” uz
skata augu speciālisti. Bet to, kā 
kopt, var uzzināt gan no infor
matīvajām lapiņām izstādē, gan 
200 m tālāk - Nacionālajā Botā
niskajā dārzā.

Šī ir pirmā, bet ne pēdējā izstā
de, kuru NBD rīkos Mākslas salo
na telpās. Nākamā, iespējams, būs 
āra puķu - peoniju, īrisu - izstāde.

Inga REČA

re, arī tevi saskaitīja!

Lielā tautas skaitīšana ir klāt!
“Piektdien, 31. martā, Lat

vijā sāksies tautas skaitīšana, 
kurā līdz 29. aprīlim ikvienu 
mājokli apmeklēs mācīti inter
vētāji un lūgs atbildēt uz 23 jau
tājumiem par dzīves apstākļiem 
un mājoklī dzīvojošajiem,” vē
sta ziņu aģentūra “BNS”.

“Tautas skaitīšana Latvijas 
Republikā notiks 2000. gada 
martā-aprīlī. Skaitīšanas prog
rammā paredzētā informācija tiks 
vākta un apkopota pēc stāvokļa uz 
2000. gada 31. martu,” teikts Tau
tas skaitīšanas rokasgrāmatā.

Tā būs pirmā tautas skaitīšana 
pēc Latvijas valstiskās neat
karības atjaunošanas, tāpēc tautas 
skaitīšanai būs ļoti svarīga nozīme 
aktuālas demogrāfiskās informā
cijas iegūšanā.

Latvijas Republikas Tautas 
skaitīšanas likumā teikts, ka tautas 
skaitīšana ir noteiktā laikā veikts

valsts mēroga pasākums, kurā tiek 
iegūta sabiedrības un valsts 
pārvaldes vajadzībām nepiecie
šamā statistiskā informācija par 
valsts iedzīvotājiem un viņu mā
jokļiem kopumā, kā arī par tās 
administratīvajām teritorijām. 
Tautas skaitīšana tiek veikta ne re
tāk kā reizi 10 gados.

Iedzīvotāju pienākums ir pēc 
skaitītāju pieprasījuma sniegt 
patiesu informāciju. Tā kā anketās 
ir jautājumi par mājokli, lūgums 
sniegt ziņas par dzīvojamo pla
tību.

Pārvaldes pilnvarotajiem skai- 
tītājiem, uzrādot pārvaldes 
izsniegtu apliecību, ir tiesības 
apmeklēt iedzīvotājus viņu mājo
kļos laikā no pīkst. 7:00 līdz 
21:00, lai iegūtu programmā pa
redzēto informāciju.

Privātmājās, kurās ir suņi, lū
gums tos piesiet vai kā citādi no
robežot, lai neapdraudētu tautas 
skaitītāju drošību.

Saskaņā ar Latvijas Repub
likas Tautas skaitīšanas likumu 
pārvaldes darbinieku un citu tau
tas skaitīšanā iesaistīto personu 
pienākums ir neizpaust viņu rīcībā 
esošo ierobežotas pieejamības in
formāciju.

Ļoti ceram uz iedzīvotāju at
saucību patiesu ziņu sniegšanā.

Sarmīte VULFA, tautas 
skaitītāju pārraugs

LU Bioloģijas institūtā 
no 6. līdz 8. aprīlim 
pīkst. 10:00-18:00

KUKAIŅU IZSTĀDE
- kukaiņi Latvijā
- aizsargājamie kukaiņi
- ar ko slimo kukaiņi
- augu aizsardzība bez 
ķīmijas
- grāmatu galds.
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Juris Pone;
- Es esmu viens no pieteikuma 

par domes ārkārtas sēdes sasauk
šanu parakstītājiem. Tajā mēs, 
zemāk parakstījušies Salaspils pil
sētas ar lauku teritoriju domes 
deputāti, uzskatām, ka priekš
sēdētājs Juris Putniņš savu piln
varu laikā nav veicis savu pienā
kumu izpildi atbilstoši likuma, 
normatīvo aktu un domes lēmumu 
prasībām un ir zaudējis deputātu 
uzticību.

Konkrēti no savas puses.
1. Sistemātiski netiek pildīta 

likuma Par pašvaldībām  50. 
panta Pastāvīgās komitejas 4. 
punkta prasība, ka tās “izskata 
pašvaldības iestāžu un uzņēmumu 
budžeta projektus un iesniedz fi
nansu komitejai”. Iestāžu budžeta 
projektus izskata tikai Finansu ko- 
miteja, bet pašvaldības uzņē
mumu budžeta projektus neiz
skata neviena komiteja.

2. Tā paša likuma tai pašā 50. 
panta 5. punktā ir prasība, ka pa
stāvīgās komitejas apstiprina un 
kontrolē pašvaldības iestāžu un 
uzņēmumu izdevumu tāmes. Tas 
netiek darīts. Turklāt uzsveru: ap
stiprina un kontrolē pašvaldības 
uzņēmumu tāmes. Uzskatu, ka 
pašvaldības uzņēmuma AKO-K 
pirmsbankrota stāvoklis, jo, pie
mēram, tās darbiniekiem nav iz
maksātas algas par 3 mēnešiem, ir 
arī šīs bezkontroles rezultāts.

3. Abos manis pieminētajos 
trūkumos ir redzams, ka Juris Put- 
niņš slikti pilda savus tiešos 
pienākumus kā domes priekš
sēdētājs, jo likuma Par pašvald
ībām 62. panta 1. punktā teikts: 
“Domes priekšsēdētājs vada 
domes darbu, koordinē jautā
jumu ieskatīšanu komitejās.” 
Diemžēl domes komiteju darba 
koordinācija no Jura Putniņa pu
ses, manuprāt, ir ļoti vāja.

4. Par domes aparāta vadī
šanu, tā darbinieku darba algu 
fondu. Sākot sastādīt šā gada 
janvārī 2000. gadā budžetu un 
ievērojot, ka tas kopumā samazi
nāts par 5%, Finansu komitejā 
bijām spiesti nolemt, ka arī visām, 
pašvaldības iestādēm budžets 
jāsamazina par apmēram 5%, salī
dzinot ar pagājušā gada plānu, tai 
skaitā arī uz darbinieku darba algu 
fonda rēķina. īsi pirms domes bu
džeta apstiprināšanas es pamanīju 
un aizrādīju, ka domes aparāta bu
džets ir būtiski palielināts, salī
dzinot ar pagājušo gadu, tai skaitā 
arī darba algu fonds. Es negribu 
apstrīdēt ļoti cienījamās domes 
galvenās grāmatvedes algas pieli
kumu, jo viņa tiešām strādā labāk 
nekā iepriekšējā, bet 72 latu 
pielikums viņas algai un 230 latu 
lielo algu domes ekonomistei 
Juris Putniņš ar savu rīkojumu 
noteica jau no 1. janvāra, t.i., 2 
mēnešus pirms domes aparāta bu
džeta apstiprināšanas. Respektīvi, 
deputāti pie domes budžeta 
apstiprināšanas tika nostādīti noti
kušā fakta priekšā. Iznācis ir tā 
sauktais “dubultais standarts”, 
kad viena prasība ir pašvaldības 
iestādēm, piemēram, abām vidus
skolām darbinieku darba algu 
fonds samazināts par 6%, bet citā
da prasība ir Jura Putniņa vadī
tajam kolektīvam, respektīvi, do
mes aparāta darbiniekiem, kuru 
darba algas fonds palielināts 
2000. gadā, 4% jeb apmēram par

7 tūkstošiem latu.
5. Likuma Par pašvaldību 

budžetiem 17. pantā teikts: “Pil
sētas budžetam pievienojams pa
skaidrojuma raksts, kas ietver do
mes priekšsēdētāja ziņojumu, 
kurā sniegta informācija par pil
sētas ekonomisko un sociālo 
situāciju, pašvaldības uzdevu
miem nākamajā saimnieciskajā 
gadā un piecos turpmākajos 
gados.” Jau trešo gadu pēc kārtas, 
pieņemot budžeta noteikumus, 
deputāti Jurim Putniņam aizrāda, 
ka viņa ziņojumā nav pietiekamas 
informācijas par pilsētas ekono
misko un sociālo stāvokli un 
netiek pienācīgi atspoguļoti uzde
vumi turpmākajiem gadiem. Var 
saprast priekšsēdētāja grūtības, jo 
Salaspilī nav un netiek izstrādāts 
sociāli ekonomiskās attīstības 
plāns, kaut arī tāda plāna nepiecie
šamība minēta likumā Par pašval
dībām 21. panta 3. punktā. Līdz ar 
to ikgadējie pašvaldības budžeti 
tiek veidoti bez pienācīgas Salas
pils attīstības perspektīvas no
vērtējuma.

Slēdziens. Uzskatu, ka Juris 
Putniņš ir jāatbrīvo no Salaspils 
domes priekšsēdētāja amata, jo 
viņa darbība šajā un vienlaikus 
domes Finansu komitejas priekš
sēdētāja amatā nenodrošina paš
valdības finansu līdzekļu optimā
lu izlietošanu, kā arī nenodrošina 
Salaspils pašvaldības iestāžu un 
uzņēmumu finansu plūsmas pie
tiekamu kontroli no domes depu
tātu puses, kas tādējādi nes zaudē
jumus pašvaldībai un tās iedzīvo
tājiem.

Jānis Kļaviņš;
- Iepazīstoties ar manu kolēģu, 

domes deputātu iepriekš pieņem
tajiem lēmumiem par pašreizējā 
sasaukuma darbības laiku, var re
dzēt šādu likuma un nolikumu 
pārkāpumus:

- LR likuma Par pašvaldībām 
30. panta neievērošanu, kura 
saturs nosaka, citēju: “Domes (pa
domes) lēmuma projektiem, at
zinumiem par tiem un izziņas 
materiāliem ir jābūt pieejamiem 
visiem domes (padomes) deputā
tiem ne vēlāk kā 3 dienas pirms 
kārtējās sēdes, ne vēlāk kā 3 stun
das pirms ārkārtas sēdes.”

LR likuma Par pašvaldībām 
33. panta neievērošana, kur pē
dējā rindkopā teikts: “Domes 
priekšsēdētājs, saņemot lēmuma 
projektu, nosaka deputātu komi
teju, kurā tas izskatāms.”

Piemēram, arī šodienas darba 
kārtībā mums bija lielas neskaidr
ības par nodotā projekta Norēķinu 
centra nolikuma apstiprināšanu 
un vēl citiem lēmuma projektiem.

Uzskatu, ka tiek pārkāpts LR 
likuma Par pašvaldībām 50. pan
ta 4. un 5. punkta prasības Par pa
stāvīgām deputātu komitejām, kas 
nosaka, ka tām, citēju: “Jāiz-skata 
pašvaldības iestāžu un uzņē
mumu budžeta projekti, jāapstip
rina un jākontrolē viņu izdevumu 
tāmes.“ Piemēram, 1999. gada 
budžetu dome nav varējusi pie
ņemt līdz pat 1999. gada maijam, 
jo daudzās budžeta sadaļas nav 
tikušas izskatītas komitejās.

LR likuma Par pašvaldības 
budžetu 17. panta 1. un 5. punkta 
neievērošanu, jo tie paredz no
teiktas domes un domes priekš
sēdētāja darbības sakarā ar Valsts

kontroles Revīzijas komisijas zi
ņojumu, bet tās netiek veiktas vēl 
līdz šim brīdim. Ziņojumā ir 
teikts, ka dome nav tiesīga savus 
iepriekšējā gada parādus pārcelt 
uz jauno finansu gadu, jo tie ne
pārtraukti “apaug” ar soda pro
centiem un nes milzīgus zau
dējumus pašvaldībai. Šogad 
apmēram 200 tūkstoši latu. Šie 
fakti tika konstatēti Valsts kontro
les aktā Nr: 5 1999. gada martā un 
domes 1999. gada marta ārkārtas 
sēdē, protokols Nr. 3. Šajā sakarā 
varu atcerēties arī iepriekšējo 
darbību, kad mēs domes vadītajā 
Jura Putniņa vadībā pieņēmām 
milzīgo katlu mājas celtniecības 
projektu. Toreiz neviena vārda 
nebija par to, ka katlu māja radīs 
iekšējo siltuma pārvadu tīklos 
zaudējumu 34,5% apmērā no 
saražotā siltuma daudzuma, kas ir 
krietni vairāk nekā no garās trases 
no TEC-2 līdz Salaspilij. Līdz ar 
to radās arī milzīgie parādi TEC, 
kurus vēl līdz šim brīdim dome 
nav atmaksājusi. Tas rada arī tarifa 
celšanos par siltumu, papildu 
maksājumus, kurus maksā privāt
personas, uzņēmumi. Vēl daļa no 
tā laika gandrīz 1 miljona parāda 
ir pašreizējā budžetā. Toreiz 
nebija nekādu runu ne ekspertu 
slēdzienos, ne Jura Putniņa 
pārliecības pilnajos apgalvo
jumos, ka iekšējā siltuma tran
sporta tīkli varētu radīt šādus 
milzīgus zaudējumus kā pašreiz.

Uzskatu, ka tiek pārkāpts LR 
likuma Par budžetiem un finansu 
vadību 6. panta prasības, kur 2. 
punktā teikts: “Pašvaldība bu
džeta līdzekļus var piešķirt un 
saņemt vienīgi ar pašvaldību 
likuma kārtībā izdarītu apro- 
priāciju.” Piemēram, tādi ir esošie 
Jura Putniņa noslēgtie līgumi ar 
firmu Pamats pluss, firmu Salvija 
un citi līgumi, par kuriem šobrīd 
runā mani kolēģi. Šis likuma pan
ta saturs paredz to, ka pašvaldības 
tekošie izdevumi, finansiālie 
līgumi, kuri tiek izdarīti ikdienas 
kārtībā, jāizskata noteiktā kārtībā 
pašvaldības deputātu komitejā.

Arī Salaspils domes nolikuma 
33. un 34. panta neievērošana, 
kura paredz līdzīgu darbību, kā es 
jau minēju. Līdz ar to manis 
minētie likuma un nolikumu panti 
regulē pašvaldības finansu plū
smu, tās finansiālo, ekonomisko, 
sociālo un citas darbības, kas sai
stītas ar iedzīvotāju nodokļos sa
maksātās naudas efektīvu izman
tošanu. Tā ir visatbildīgākā domes 
darbības daļa, savukārt šo likumu 
nepārtraukta un ilglaicīga pār
kāpšana no domes priekšsēdētāja 
puses ir kā voluntārims, protek
cionisms kādam par labu, kā dik
tatorisks paņēmiens domes 
aparāta darbiniekiem. Deputāti 
nevar būt droši (to pierāda kon
krētie piemēri) par naudas plū
smas likumīgo kārtību. Tas 
palielina Jura Putniņa diktatorisko 
attieksmi pret citiem deputātiem 
un domes aparāta darbiniekiem, 
nevēlēšanos uzklausīt citu vie
dokļus. Līdz ar to pievienojos ie
priekš runājošā deputāta vie
doklim par Jura Putniņa nelikum
īgo darbību daudzos gadījumos, 
pildot domes priekšsēdētāja 
amatu. Man nav uzticības pret Juri 
Putniņu kā finansiāli atbildīgu 
personu, tādējādi uzstāju par 
deputātu balsojumu par Jura

Putniņa atbrīvošanu no ieņemama 
amata.

Aivars Grebežnieks:
- Jau 1997. gadā, sākot darbu 

domē, iesniedzu iesniegumu par 
nelikumībām sakarā ar domes ie
kasētajām naudas summām par 
tirdzniecības vietu atļaujām. Lai 
arī biju pamatojis savus argu
mentus ar spēkā esošajiem likum
iem, domē neko pierādīt neizde
vās. Tikai vēršoties Pašvaldību 
lietu pārvaldē, izdevās pierādīt 
domes lēmuma nelikumību. Ne
skatoties uz to, ka bija jānovērš 
pretrunas ar tiesību aktu prasībām, 
dome tikai apturēja iepriekšējo 
lēmumu, kurš faktiski bija jāanu
lē. Kaut arī LR likumdošanā nepa
redz, ka tirgotāju un veikalu īpaš
niekam katru mēnesi jāiet uz viet
ējo pašvaldību atzīmēties, tas jo
projām notiek. Turpinot veikt 
savus deputāta pienākumus šajā 
laika periodā, esmu nonācis pie 
secinājuma, ka bieži tiek pārkāpts 
domes nolikuma 34. punkts un 
likuma Par pašvaldībām  30. 
pants, kuri nosaka, ka visi lēmuma 
projekti, kas saistīti ar finansi
āliem izdevumiem, tiek nodoti 
iepriekšējai izskatīšanai Finansu 
un ekonomikas komitejā. Neskat
oties uz šiem rekomendējošiem 
punktiem, domes priekšsēdētājs 
noslēdzis ar vairākām firmām lī
gumus par darbiem, kuru apma
ksa nav paredzēta attiecīgā finan
su gada budžetā. Kā piemēru varu 
minēt faktus, kas saistīti ar SIA 
Salvija un SIA Pamats pluss.

Manis vadītā Teritoriālās attīs
tības un vides aizsardzības komi
teja pieņēmusi noraidošus lēmu
mus un informējusi par tiem do
mes priekšsēdētāju. Neņemot vērā 
šos komitejas noraidošos lēmum
us, domes priekšsēdētājs atkārtoti 
adresē komitejai saraksti ar šīm 
firmām, cenšoties ietekmēt komi
tejas locekļus un mēģinot panākt 
jautājuma pārskatīšanu un lēmu
mu pieņemšanu par labu firmām. 
Tajā pašā laikā domes priekš
sēdētājs atsakās patstāvīgi pie
ņemt lēmumus vai izteikt savu 
viedokli, tādā veidā izvairoties no 
atbildības. Jāteic, ka tieši šādu ne
saskaņu dēļ ar SIA Salvija jautāj
ums nevajadzīgi nonācis līdz 
prasības iesniegšanai tiesā. Do
mes juriste bija sākusi risināt šo 
problēmu likumā paredzētajā 
kārtībā, taču domes priekšsēdētājs 
nolēma atlaist no darba juristi, 
kurai vienkārši nedeva iespēju 
veikt savus darba pienākumus, 
risinot jautājumu par SIA Salvija.

Uzskatu, ka nepārdomāts un 
Salaspilij neizdevīgs ir noslēgtais 
nodomu protokols starp Salaspils 
siltumu un firmu Markiz. Arī šajā 
gadījumā par šāda dokumenta 
esamību deputāti uzzināja tikai 
stundu pirms domes sēdes, šajā 
gadījumā atkal tika pārkāpti jau 
sākumā minētie 30. un 34. pants. 
Regulāra šo pantu pārkāpšana 
traucē katra domes deputāta darbu 
un ietekmē viņa spējas pieņemt 
optimāli pareizāko Salaspils ie
dzīvotāju intereses aizstāvošu 
lēmumu. Mēs turpmāk nevēlam
ies pieņemt lēmumus jautājumos, 
kuros nevaram iegūt informāciju 
likumā noteiktā kārtībā.

Paldies!

Valdis Circenis:

- Pamatojoties uz izskatāmo 
pieteikumu par domes priekš
sēdētāja Jura Putniņa atbrīvošanu 
no amata, uzskatu, ka savu piln
varu laikā viņš nav veicis savus 
pienākumus atbilstoši turpmāk 
uzskaitīto likuma normatīvo aktu 
un domes lēmumu prasībām.

l .  Pēc 1999. gada Valsts 
kontroles kolēģijas lēmuma 
saņemšanas 1999. gada 10. martā 
notika Salaspils domes ārkārtas 
sēde, kurā lēmuma 1. punkts 
uzdod domes priekšsēdētājam Ju
rim Putniņam organizēt grāmat
vedības uzskaiti Salaspils domes 
Norēķinu centrā atbilstoši liku
mam Par grāmatvedību līdz 
1999. gada 1. maijam, pieaicinot 
zvērinātu revidentu pārbaudes 
veikšanai. Kopš lēmuma pieņem
šanas brīža ir pagājis vairāk nekā 
gads, bet domes priekšsēdētājs 
nav deputātiem sniedzis nekādu 
ziņojumu vai iesniedzis zvērināta 
revidenta auditētu gada pārskatu 
par domes grāmatvedību. Tāpēc 
saskaņā ar likumu Par grāmat
vedību 2. pantu, uzskatu, ka Valsts 
kontroles ziņojumā konstatētie 
pārkāpumi nav novērsti. Neskat
oties uz to, ka 10.03. 1999 ar 
domes sēdes lēmumu 3. punktā  
teikts, ka Salaspils domes Norē
ķinu centram tiek uzdots neka
vējoties pārskaitīt ienākuma 
nodokļu un sociālā nodokļa 
parādus, dome 2000. gada budže
ta tautsaimniecības sadaļā ir iekļā
vusi maksājumu par sociālā no
dokļa parādu 4230 latu un iedzīv
otāju ienākuma nodokļa parādu 
4575 lati. Līdz ar šīm summām 
tiek samaksāti arī ievērojami soda 
procenti par laikā nenokārtotiem 
nodokļu maksājumieni. Domes 
apstiprinātajā un spēkā esošajā 
dokumentā Noteikumi par grā
matvedības uzskaites organi
zāciju un kārtošanu pašvaldībā 
un tās pārziņā esošās iestādēs ir 
teikts: “Norēķinu centra pienā
kums ir vienu reizi ceturksnī līd z  
nākamā mēneša 15. datumam 
sniegt informāciju deputātiem par 
budžeta un specbudžeta ieņēm
umu un izdevumu plāna izpildes 
gaitu, kā arī bilances konta ap
grozījuma pārskatus. Šis no
teikuma punkts netiek pienācīgi 
un laikus pildīts, deputātiem 
nekad nav iesniegts bilances 
kontu apgrozījuma pārskats, t.i., 
ceturkšņa bilance.

Valsts kontroles ziņojumā ir 
pieminēts fakts, ka 1995. gadā 
Salaspils pilsētas dome iegādājās 
nekustamo īpašumu zemnieku 
saimniecību Solāžu Kaugas. Šo 
Salaspils domes rīcību Valsts 
kontrole atzina par nelietderīgu. 
Izrādās, ka šai lietai pastāv arī 
blakus apstākļi. Darījums ir 
noticis, kura dēļ Solāžu Kaugu 
bijusī īpašniece Inga Revelniece 
par pārdoto īpašumu (Revelniece 
no domes saņēma 50 tūkstošus 
latu) 1997. gada 17. februārī 
noslēgusi dāvinājuma līgumu ar 
Juri Putniņu. Dāvinātājs - I. 
Revelniece - dāvinājumu kā at
līdzību par izdarītajiem pakalpo
jumiem J. Putniņam dāvina no 
sava zemes gabala 4189 m2 ze
mes. Zeme atrodas Doles salā. Šis 
dāvinājuma līgums - atlīdzība par 
izdarītajiem pakalpojumiem - 
rada pamatotas aizdomas, ka da
rījums izdarīts pārkāpjot korupci
jas novēršanas likumu.
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Uzskatu, ka Juris Putniņš, ne

pildot minēto domes lēmumu un 
likumu prasības, nav pienācīgi 
veicis savus pienākumus kā do
mes priekšsēdētājs un tādēļ zau
dējis uzticību. Paldies!

M. Daugavietis:
- Cienījamie deputāti! 4 

deputātu, tai skaitā Kļaviņa kun
ga, kurš ir piedalījies tikai vienā 
domes sēdē un deputātu mandātu 
saņēmis tikai pirms mēneša, ie
sniegums par neuzticības izteik
šanu domes priekšsēdētājam mūs 
visus ir nostādījis ļoti sarežģītā 
situācijā. Es nedomāju tikai depu
tātus, arī vēlētājus utt. Faktiski, ko 
tāda lēmuma pieņemšana nozī
mē? Pasaulē vienā vietā to sauc 
par goda tiesu, citā - par biedru 
tiesu. Šinī gadījumā mums ir 4 
“prokurori” jeb apsūdzētāji, viņi 
arī reizē ir tiesneši, viens apsū
dzētais un pārējie 6 deputāti - 
tiesneši, kas šobrīd ir nostādīti 
muļķa lomā, jo līdz domes sēdei 
ne apsūdzētajam, ne kādam no 
citiem deputātiem, izņemot šos 4 
cilvēkus, kas gatavoja savus sle
penos ziņojumus, nebija zināms 
konkrētas apsūdzības saturs. Ma
nuprāt, arī dzirdētais materiāls ne
pārliecina. Neviens normāls cil
vēks nav spējīgs, 20 minūtēs 
klausoties pantu uzskaitījumu, 
normāli izvērtēt, vai apgalvojumi 
ir pareizi vai ne. Tātad mums, 
nedodot iespēju iedziļināties šajos 
materiālos, ļoti īsā laikā jāizlemj: 
vainīgs vai nevainīgs? Un, pro
tams, pēc tam par savu lēmumu 
būs jāatskaitās vēlētājiem, un 
neizslēdzu iespēju, ka, iespējams, 
būs jāatbild tiesas priekšā, jo 
nešaubos, ka liela daļa no šiem 
apvainojumiem var tikt pārsū
dzēta tiesā.

Varbūt Pones kungu kā sociāl
demokrātu pārstāvi šāda situācija 
apmierina, jo tas pats notiek Rīgā, 
tas pats notiek daudzās vietās, tā 
p olitiska nostādne, gatavojoties 
nākamām pašvaldības vēlēšanām. 
Attiecībā par Kļaviņa kunga 
nostāju, domāju, ka arī diez vai 
vēlētājus vai partiju Tēvzemei un 
Brīvībai šāda nostādne apmierina, 
jo, kamēr šo partiju pārstāvēja 
visā Salaspilī pazīstams goda vīrs 
Gasjuna kungs, nekāda šāda no
runa un tirgošanās nebija iespēja
ma, jo viņš vienkārši nebija pieru
nājams uz cūcībām. Kā mēs re
dzējām jau no iepriekšējās priekš
vēlēšanu cīņas. Kļaviņa kungs 
tēvzemes un brīvības vārdā ir ga
tavs, manuprāt, jebkuru cilvēku 
mēslos izvārtīt. Žēl, ka es toreiz 
tiesā neiesniedzu materiālu par 
apvainojumiem.

Kas attiecas uz pārējiem div
iem kolēģiem, es tiešām, strā
dājot otro sasaukuma laiku, prie
cājos, ka beidzot man ir radušies 
ekonomiski domājoši kolēģi. Mēs 
vienmēr esam atraduši kopsau
cēju diskutējot, jo mūsu vēlētāju 
apvienībai nekad nav bijušas poli
tiskas nostādnes, un es priecājos, 
ka beidzot darbs rit normāli. Šajā 
gadījumā, manuprāt, vienkārši ir 
savas ambīcijas, sīkas biznesa in
tereses utt.

Es galīgi neesmu pārliecināts, 
ka šāda darbība būtu vajadzīga 
Salaspils iedzīvotājiem - vienalga, 
par ko viņi būtu vēlējuši. Cienī
jamie kolēģi, mēs tērējam laiku 
ļoti daudz apspriežot, piemēram.

nolikumu Par suņu un kaķu 
turēšanu vai visādas citas lietas, 
izvērtējam, kādas sekas būs, bet 
šobrīd gribam, lai deputāti balso 
bez iepazīšanās ar šiem ziņo
jumiem. Es tomēr pieprasītu raks
tiski tos iesniegt, lai izšķirtu visai 
nopietnu jautājumu, kā strādās 
turpmāk Salaspils dome un kāds 
rezultāts, labums vai sliktums no 
tā būs iedzīvotājiem. Mani šāda 
ātra tiesāšana neapmierina, 
domāju, ka arī ne manus, ne arī 
citu vēlētājus. Vēl vairāk tāpēc, ka 
šobrīd es neredzu cilvēku, kurš 
varētu uzņemties šo milzīgo 
slodzi - vadīt pašvaldību. Pro
tams, sitiens ir izvēlēts ļoti labā 
brīdī, tad, kad budžets ir sakārtots, 
bet tas nebūt nenozīmē vieglu 
pastaigu šinī darbā. Un tādēļ, 
pirmkārt, es aicinu deputātus 
neatbalstīt šo lēmumu. Otrkārt, ja 
ir nepieciešams, to parādīs 
turpmākās diskusijas - šodien 
aicinu atlikt jautājuma tālāku 
izspriešanu, saņemt no “pro
kuroriem” rakstisku materiālu, lai 
to varētu izvērtēt un sasaukt 
ārkārtas domes sēdi pēc pāris 
nedēļām un šo jautājumu izskatīt. 
Paldies par uzmanību!

Vanda Bārtule:
- Dome ir koleģiāla institūcija. 

Man, gatavojoties šai domes 
sēdei, izskatot visus lēmumus, 
likās jocīgi, ka ir viens lēmums, 
bet viņam nav nekādu ziņojumu. 
Atklāti sakot, tas mūs visus aiz
vainoja, jo (daļa no mums jau otro 
sasaukumu) esot kopā un piedal
oties tik daudzās domes sēdēs, es 
neatceros tādu domes sēdi, kurā 
lēmumi netika pieņemti vismaz ar 
8 balsīm. Pamatā balsojums 
pieņemts ar 8,9 vai pat 10 balsīm. 
Mēs paši esam to darījuši - 
veicinājuši šo pantu neievēro
šanu. Šādās reizēs man do-minē 
ļoti daudz emociju, es maz-liet 
neizprotu Jāņa jautājumu, jo arī 
tagad, sekojot šiem ziņoju-miem, 
mēģinot pierakstīt un tad uzzināt, 
kur tā vaina apslēpta, un, pēc tam 
uzklausot paskaidro-jumus par 
šiem pantiem, es visu nevarēju pat 
pierakstīt, bet paskai-drot katram 
no malas, ko tas nozīmē un 
konkrēti pateikt, tas būtu ļoti 
sarežģīti. Un es arī do-māju, ka 
šodien nav tā diena un tā vieta, 
kad vajadzētu šīs vēlēšanas veikt. 
Un otrām kārtām es tiešām 
neredzu līderi mūsu vidū. Es uz
skatu, ka domes priekš-sēdētājam 
jābūt gan ekonomis-tam, gan ļoti 
liela nozīme šajā ziņā ir arī cilvē
ciskajam faktoram, un, ja tas ir 
savienots kopā, tad tas ir lieliski.

Silvija Pivore;
- Cienījamie deputāti un 

klātesošie! Atbildība, kas mums ir 
visiem deputātiem, ir vienlīdzīga, 
un tādēļ mēs nevaram uzsvērt, ka 
priekšsēdētājs ir vairāk atbildīgs 
par mums visiem pārējiem. Ir 
jāatzīst, ka ne Grebežnieka kungs, 
ne Circeņa kungs, ne Pones, par 
Kļaviņa kungu nerunāsim, jo viņš 
darbojas pāris mēnešus, tomēr 
nav iesnieguši nevienu lēmuma 
projektu, kā uzlabot domes 
priekšsēdētāja darbu, ja viņi uz
skata, ka domes priekšsēdētājs 
nav šo darbu veicis. Šādu lēmuma 
projektu vajadzēja iesniegt, un 
mēs varētu varbūt patiešām 
domes priekšsēdētāju pamācīt, kā

labāk šo darbu veikt. Jāatzīst, ka 
mums ir daudzas budžeta iestā
des, tai skaitā izglītības iestādes, 
kur Putniņa kungs tiek vērtēts ļoti 
augstu - kā zinošs, koleģiāls un 
saprotošs vadītājs, kas patiešām 
piedalās visu smago jautājumu 
risināšanā, tērē savu brīvo laiku, 
vakarus, sestdienas un svētdienas 
un piedalās dažādos pasākumos. 
Arī sociālie jautājumi tiek ļoti 
veiksmīgi risināti, un tas ir, 
pateicoties domes priekšsēdētāja 
līdzdalībai. Aicinu neatbalstīt šo 
priekšlikumu, jo uzskatu, ka Put
niņa kungs savu darbu veic.

Juris Putniņš;
- Mums ir ļoti spēcīga dome 

un ļoti gudri un profesionāli 
deputāti, sagatavojot un pieņemot 
lēmumus. Es acīmredzot no savas 
pārliecības neatteikšos, lai arī kā 
jūs mēģinātu uz mani, atsevišķi 
kolēģi, gāzt kaut kkdas samazgas, 
jo es ticu, ka tā ir priekšvēlēšanu 
kampaņa, es ticu, ka tas ir manis 
uzsāktā tiesvedība pret atse
višķiem debitoriem, tai skaitā arī 
deputātiem. Es uzskatu, ka šeit 
varbūt ir daudz slēptu apstākļu, 
kas drīzumā parādīsies atklātībā. 
Es 16 gadus nostrādāju izmeklē
šanā un zinu, ka pat krimināl
noziedzniekam tiek rakstiski 
iesniegta lieta. Viņam ir tiesības 
30 dienu laikā iepazīties ar apvai
nojumiem un tiesības visus apvai
nojumus atspēkot. Man izteiktos 
apvainojumus es nepaguvu pie
rakstīt, un man būs ļoti grūti 
iesniegt prasību tiesā, ja jūs man 
neiesniegsiet rakstiski šos argu
mentus. Vienīgais, ja tas būs sa
glabājies televīzijas ierakstā, es 
veikšu šos izrakstus no video
kasetes. Bet par dažiem momen
tiem, ko es paguvu pierakstīt, es 
tomēr gribētu izteikties. Es neat
ceros, kurš no jums teica par šo 
budžeta līdzekļu pārtērēšanu 
algās, bet man ir kauns no 
profesionāliem domes darbinie
kiem, jo viņi ir daudz profesio
nālāk sagatavoti, daudz izglīto
tāki, un, ja Pones kungs saņem 
165 latus mēnesī, var parēķināt, 
cik dome nomaksā no 165 latiem 
nodokļus gadā, bet profesionālais 
darbinieks, kurš strādā no rīta līdz 
vakaram, diendienā saņem ma
zāku atalgojumu. Man ir kauns 
tādā situācijā deputātu vietā, jo 
domes apstiprinātais algu fonds 
taču nav pārsniegts. Runājot par 
lēmumu laikus iesniegšanu, 
neatceros nevienu gadījumu, kad 
es jums nebūtu atgādinājis domes 
sēdē: kolēģi, jūs pārkāpjat pašu 
apstiprināto domes nolikumu! Es 
nevaru sagatavot un iedot komi
tejām izspriest domes lēmumu, ja 
jūs man viņus iesniedzat pirm
dienas rītā, ja trešdien ir sēde. Es 
esmu to jums atgādinājis neskai
tāmas reizes. Jā, mana vaina ir tā, 
ka,es to neesmu lūdzis , kā to 
viens otrs deputāts dara, protoko- 
lētājam ieprotokolēt kā manu 
individuālo viedokli vai atgādinā
jumu domes sēdē.

Es paguvu piefiksēt gadījumu 
par Solāžu Kaugām, bet es do
māju, ka šeit pat sēž mana kolēģe 
Rudīte Ķikuste, kura zina, ka 
Solāžu Kaugu iepirkšana un 
izveidošana par paraugsaimnie- 
cību bija viņas vadītās Labie
kārtošanas komitejas priekš
likums, un neviena komiteja ne

pateiks, ka es kaut vienas ko
mitejas darbībā būtu iejaucies, 
ietekmējis, izrādījis savu interesi 
par vienu vai otru lēmumu, ko- 
rumpētības vadīts. Jā, es esmu ap
turējis atsevišķu komiteju lēmu
mus, kad ir m ēģināt nopirkt 
pamatlīdzekļi privātām firmām, 
tur es esmu iejaucies, un šie doku
menti atrodas grāmatvedībā ar 
manu rezolūciju par nelikumīgu 
darījuma apturēšanu. Un tad, kad 
es sapratu, ka šie komiteju 
lēmumi tiek mainīti un teksti 
pārrakstīti, es devu rīkojumu 
Norēķinu centram šos lēmumus ar 
manām rezolūcijām neizdot 
atpakaļ komitejām un glabāt 
grāmatvedībā.

Šeit tika pieminēta firma 
Salvija. Tā kā firma Salvija Salas
pilī ir ļoti pazīstama, tad ar domes 
lēmumu starp domi un firmu Sal
vija tika uzdots noslēgt līgumu par 
apzaļumošanas darbu veikšanu. 
Un šis gadījums, kur tiek piemi
nēta nelikumīga juristes atlaišana, 
starp citu, šī juriste ir nolīgta un 
aizstāvēs domi pret firmu Salvija, 
nevis ar komitejas ieteikumu, bet 
pēc manas iniciatīvas. Bet fakts ir 
tāds, ka firma Salvija ir veikusi 
darbus, kuri ir mūsu cienījamās 
deputātes Rudītes Ķikustes pa
rakstīti ar šādu rezolūciju: “Tāmē 
norādītie darbi ir veikti laikā, labā 
kvalitātē un atbilstoši tāmei.”

Varbūt jūs Labiekārtošanas 
komitejā šo dokumentu neesat 
redzējuši, bet man nebija iespējas 
jums viņu izdalīt, jo es visus jūsu 
apvainojumus izdzirdēju tikai 
šodien. Un darba algas - ne tikai 
domei, bet visās budžeta iestādēs 
ir apstiprinātas ar domes lēmumu, 
un es neesmu pārkāpis domes 
budžetā iedalīto darba algām 
paredzēto summu. Ļoti daudz no 
jums teiktā bija pieņēmumi, un, ja 
jūs sevi cienāt, ja jūs cienāt citus 
un ja jūs cienāt demokrātiju, es 
domāju, ka mēs dzīvojam demo- 
karātiskā valstī, princips, ka ap
vainotajam ir (tiesības) saņemt 
skaidri noformulētus apvai
nojumus un ir tiesības aizstāvēties 
arī šajā situācijā, tiks ievērots. 
Paldies par uzmanību!

M.Muzikante;
- Uzklausot ziņotājus, pārējos 

deputātus, uzaicināto personu, arī 
ņemot vērā vēstulē izteiktos ie
stāžu vadītāju argumentus, es vē
los izteikt savu sēdes vadītājas 
viedokli. Uzskatu, ka ziņotāju 
izteiktā kritika un argumenti mani 
nepārliecināja. Netika minēti 
konkrēti domes lēmumi, kuri tika 
uzdoti domes priekšsēdētājam 
vienpersoniskai izpildei un kurus 
viņš apzināti nav pildījis. Domes 
lēmumi parasti tiek pieņemti ar 
klātesošo visu deputātu balsu 
vairākumu, un es uzskatu, ka mēs 
visi 11 deputāti esam atbildīgi par 
pieņemto lēmumu izpildi. Katrā 
domes sēdē priekšsēdētājs ir 
atskaitījies par iepriekšpieņemto 
lēmumu izpildes gaitu, un es 
neatceros, ka šī sasaukuma laikā 
kāds no deputātiem būtu licis 
protokolēt savu īpašo viedokli, 
aizrādījumu, kritiku par priekš
sēdētājam uzticēto lēmumu nepil
dīšanu. (..) Lai arī likumā nav 
pare-dzēts, bet, ņemot vērā 3 gadu 
kopējo sadarbību, domes priekš
sēdētājam nebija dota iespēja ie
priekš iepazīties ar šī lēmum

projekta iesniedzēju argumen
tiem, lai varētu sniegt skaidro
jumu un paskaidrojumu deputā
tiem, domes sēdes klātesošajiem 
un saviem vēlētājiem. Nav raks
tiski arī iesniegta motivējošā daļa. 
Uzskatu, ka lēmuma projekts nav 
liekams uz aizklātu balsojumu, 
iesniedzēji nav ievērojuši likuma 
Par pašvaldībām  65. panta 
prasības šādu iemeslu dēļ:

- ziņojumā nav minēti un 
debatēs nav konstatēti konkrēti 
likuma panti, tiesas spriedumi. 
Ministra Kabineta noteikumi, 
normatīvie akti, domes lēmumi, 
kurus nav pildījis domes priekš
sēdētājs un par kuru nepildīšanu 
viņam ir vienpersoniska atbildība.

Iesaku atlikt lēmuma pieņem
šanu un nelikt uz aizklātu balso
šanu.

J. Putniņš:
- Nevajag mocīt to kaķi un 

mani psiholoģiski. Labāk nobal
sojiet aizklāti, tad man ir iespēja 
caur tiesu pieprasīt rakstiskus 
paskaidrojumus no četriem de
putātiem, un man ir tiesiskā valstī 
tiesisks ceļš - kā pierādīt savu pa
tiesību. Tādēļ es uzaicinu ņemt 
biļetenus, balsot, un tad es zināšu, 
kas es esmu, kāds rīt būs mans sta
tuss, un ko es varu darīt turpmāk. 
Tāds ir mans priekšlikums.

M. Daugavietis:
- 2000. gada 22. martā. Balsu 

skaitīšanas komisijas sēdē pie
dalās: M. Daugavietis, J. Kļaviņš, 
J. Pone. Darba kārtībā: par Salas
pils pilsētas domes priekšsēdētāja 
atbrīvošanu no amata. Urnā at
verot ir 11 biļeteni, bojātu biļetenu 
nav. Balsošanas rezultāti: par J. 
Putniņa atbrīvošanu no amata - 6, 
pret J. Putniņa atbrīvošanu no 
amata - 5, atturas - nav. Un 
paraksti.

Redakcijas piezīme, 
ierakstīts magnetafona lentē 
20. marta domes sēdē, veikti 

tikai redakcionāli labojumi.

Pirmajā aprīlī
Klīnikas direktors vēršas pie 

jauna ķirurga: "Jaunais cilvēk, 
pēdējās nedēļas laikā jūs esat 
sabojājis četrus galdus...
Es jūs lūdzu, kolēģi, negrieziet 
tik dziļi!"

Vecis atgājis pēc baigā plosta 
- zvana uz "pareizu laiku", 
noklausās informāciju un bļauj 
klausulē:
"A mēnesis, mēnesis kāds???"

Lai mušas nebūtu infekciju 
pārnēsātājas,tās jābaro ar svai
giem produktiem.



Ja Jums ir vajadzīga:
□  pašvaldības policijas;
□  ugunsdzēsēju;
□  ūdensvada un kanalizācijas;
□  ātrā medicīniskā un cita veida palīdzība 

ekstremālos gadījumos,
zvaniet: 40001 vai 40003

K R I M I N Ā L Z I Ņ AS
P A G Ā J U Š A J Ā  N E D Ē Ļ Ā

Februārā beigās Vītolu ielā 4, 
neapsargātā autostāvvietā, 
uzlaužot automašīnas Ford 
Scorpio durvju slēdzeni, 
nozagtas 5 audiokasetes un 
telekarte 2 latu vērtībā.

Laika posmā no 12. līdz 13. 
martam Vītolu ielā 1, neapsargātā 
autostāvvietā, no automašīnas 
LUAZ 969, atspiežot labās puses 
durvju stiklu, nozagta auto- 
magnetola un viens skaļrunis.

Laika posmā no 10. līdz 19. 
martam Lauku ielā, SIA ZOS 
apsargājamā autostāvvietā, auto
busam Volvo Barkhof izsisti divi 
kreisās puses stikli.

Naktī no 18. uz 19. martu 
Salaspils lauku teritorijā no 
zemsprieguma elektrolīnijas tika 
nozagti elektrības vadi. Vainīgā 
persona aizturēta.

20. martā Lauku ielā 7, 
autostāvvietā, novietotajās 
automašīnās VW Golf un Audi 100 
tika atrasti dažādi priekšmeti, 
drēbes un instrumenti, kuri, 
iespējams, izmantoti dažādu 
noziedzīgu darījumu veikšanai.

20. martā Celtnieku ielā, SIA 
Ceļš un drošība autostāvvietā, 
nepilngadīgie Roberts B., 
Aleksandrs Š. un Anatolijs R 
lauza sarga ēkas sienas.

21. martā plkst. 17:25 Ener
ģētiķu ielā 5, mājas pagrab-stāvā, 
dega atkritumi.

Laika posmā no 21. uz 22. martu 
Salaspils pilsētas lauku teritorijā

K /n  Enerģētiķis

k in o a fiša :
2. aprīlī pīkst. 17:00 
kinofilma
"ŽANNA D'ARKA".

Ieejas maksa - 1Ls

KRASTS
Mācību centrs KRASTS 

A,B,C1,C,Dl,D,BE,CE

kategoriju vadītāju kursi

Salaspils 1. vidusskolā 
Lauku ielā 1,45. kab.
Pirmā nodarbība š.g.
31. martā plkst. 19:00,
Tālr.: 7100606, 2276692 no 
plkst.l0 līdz 18 
Mob. tālr. 9422554.

no dažādām elektrolīnijām no
zagti zemsprieguma līniju vadi.

22. martā no pīkst. 12:00 līdz 
13:30 Doles ielā, ielienot caur 
lūku, no mājas nozagta tele
skopiskā galda lampa, gludeklis 
Maulinex B77 un automašīnas 
rezerves atslēgas ar imobilaizeru 
un signalizācijas pulti. Vainīgā 
persona aizturēta.

22. martā ap pīkst. 20:30 pretī 
dzelzceļa stacijai Jānis L. un 
Romāns P. no siltumtrases nozaga 
3 alumīnija loksnes. Ierosināta 
krimināllieta.

24. martā pīkst. 17:40 
Maskavas ielā 3, siltummezglā, 
tika aizturēts Jānis V., kurš, 
lietojot draudus, apzināti noveda 
līdz dzēruma stāvoklim 8 gadus 
vecu meiteni.

24. martā ap pīkst. 20:00 20 
metrus no Salaspils 2. vidusskolas 
sporta laukuma divi nezināmi 
jaunieši, skrienot garām, izrāva 
rokassomiņu 24 gadus vecajai L.

26. martā pīkst. 12:55 Skolas ielā, 
daudzdzīvokļu mājas bēniņos, 
tika bojāts SIA Salaspils datoru 
tīkli un informatīvās tehnoloģijas 
pievadkabelis.

Pēc Salaspils policijas 
nodaļas materiāliem 

sagatavojusi Inga ŠPAKA

S L U D I N Ā J U M I
pārdod

>l-istabas dzīvokli Salaspilī, 2. 
stāvā, Rīgas ielā, tīrs, neprivati
zēts. Tālr. 50-30881.
>Zemi apbūvei Ikšķilē.
Cena pēc vienošanās, ir iespējas 
izvēlēties, tiešais pārdevējs. 
Starpniekus lūdzu netraucēt. 
Mob. tālr. 9185418.
>2-istabu dzīvokli Silavā, 3/5, 
izolētas istabas, lodžija, tālrunis. 
Cena 7500 USD. Mob.tālr.
9 2 4 9 0 2 4 . _____________
>Pārdod garāžu 
Līvzemes ielā 25. Tālr. 9496838. 
>Labus zemeņu stādus (Tenīra) 
par Ls 0,05 gab., iespējama pie
gāde. Tālr.: 41444, 47846, mob.
tālr. 9563778._______________
>Televizoru SABA (64 cm, Pal 
Secam, ar pulti, SKART, lietots, 
teicamā kārtībā) par Ls 50. Ar pie
gādi. Tālr. 47484, mob. tālr. 
9669312.
> Audi 80 (1982. g., TA līdz 
09.2000.) par 800 $; pusaudžu un 
saliekamo velosipēdus. 
Tālr.44590, mob. tālr. 9440568. 
>l-istabas dzīvokli 
(18/34 m2, privatizēts, 4. stāvs) 
bez starpniekiem. Tālr. 40040. 
>l,5-istabu dzīvokli 5 stāvu 
mājā (neatrodas HES ciematā).
Tālr. 165199._______________
>N elielu dzīvojamo mājiņu 
Ogrē - vasarnīcu rajonā 
Lašupes - ar 3,0 ha meža, kurš 
tieši pieguļ dzīvojamai teritorijai.
Mob. tālr. 9263766.__________
>-Vasarnīcu Saleniekos.
Tālr. 41200.________________
>Garāžu kooperatīvā Atoms 
(6,5 m X 3,5 m). Dubultdurvis, 
ārdurvis no metāla. Tālr. 40333. 
>Virpu (mazo), galda urbjma- 
šīnu, šmirģeli, metināmo apa
rātu VD-201, metāla skapi, 
darba galdu.
Tālr.: 9627125, 43165, vakaros. 
> Virpotāju instrumentu, lieto-
tu. Lēti. Tālr. 42878._________
>Vasarnīcu d/s Salenieki 
(1,5 stāvi, elektrība, ūdens, zeme 
800m2, nepabeigta celtniecība). 
Lēti. Tālr. 41443, mob t. 9132614.

īre
>► Jauna ģimene ar bērnu vēlās īrēt 
2-istabu dzīvokli ar ērtībām ZA 
ciematā vai agrofirmas raj. Tālr.: 
9187025,9413548, 17392119. 
> 1 -istabas un 2-istabu dzīvokli 
jebkurā rajonā. Steidzami. Sama
ksa uz priekšu. Līgums. Kārtību 
garantēju. Ilgums 1-2 mēneši.
Tālr. 9549767.______________
>Ģimene īrē 1,5- vai 2-istabu 
dzīvokli uz ilgāku laiku. 
Samaksu un kārtību garantēju. 

Tālr. 9405795.

Firma NGS

Skolas ielā 7 
(SIA Salvija  veikalā) 
piedāvā plašā izvēlē:

- linoleju
- tapetes
- līmplēves
• mīkstos paklājiņus. 

Darba laiks: 
no pīkst. 10 līdz 19. 
Sestdienās, svētdienās 9-17. 
Tālr.: 47906

pērk
Automašīnu Moskvič ne 

dārgāk kā par Ls 20. Izskatīšu 
visus piedāvājumus. Tālr. 44547,
9639372.__________________
>Steidzami 1-istabas dzīvokli, 
vēlams 9 stāvu mājā, var ar 
parādu. Izskatīšu visus 
piedāvājumus. Tālr. 46197. 
>l-istabas dzīvokli Salaspilī.
Tālr. 50-36553 (vakaros)._____
>2-istabu dzīvokli (103. un 467. 
sērija). Steidzami. Tālr.: 2404766, 
9483101.

maina
> 1  -istabas dzīvokli (ar daļējām 
ērtībām) Rīgā, Āgenskalna tirgus 
rajonā, saimnieka mājā, bez pa
rādiem pret 1- vai 2-istabu dzī
vokli Salaspilī. Izskatīšu visus va-
riantus. Tālr. 46395.__________
>2-istabu dzīvokli (47,3 m2 4. 
stāvā, privatizēts, ar lodžiju) 
Aizkrauklē pret līdzvērtīgu vai 
mazāku Salaspilī. 5. stāvu 
nepiedāvāt. Tālr.: 40114,5121174
(vakaros).__________________
>2-istabu dzīvokli (56 m2, 
privatizēts) pret 3- vai 4-istabu 
dzīvokli agrofirmas raj., var būt ar 
parādu. Mob. tālr. 9111572. 
>3-istabu dzīvokli (60 m2, 5. 
stāvs) pret 2-istabu dzīvokli 
Salaspilī vai pret 1-istabas 
dzīvokli Rīgā. Tālr. 42545. 
>Māju Krāslavas rajonā (ir pirts, 
2 lielas istabas, dārzs, 
saimniecības ēkas) pret 1- vai 2- 
istabu dzīvokli Salaspilī, var ar 
parādu. Tālr. 46716 (vakaros). 
> 2  apvienotas istabas (ir 
atsevišķas ieejas, vanna) Miera 
ielā 16/7 - 207 (kopmītnes) pret 
2-istabu dzīvokli ZA ciematā. 
Tālr. 45478, pēc 20.

> 1  istabu 2-istabu dzīvoklī 
vienam cilvēkam (visas ērtības, 
mēbeles) par Ls 30, vēlams uz il
gāku laiku. Inteliģenta sa im niece.
Tālr. 46661.________________
I stabu 2-istabu dzīvoklī uz 
ilgāku laiku. Tālr. 40323.

4. aprīlī pīkst. 18.30 
k/n Rīgava  notiks balvu 
izcīņa kāršu spēlē Zolīte. 
Dalības maksa Ls 1,50.

2. aprīlī pīkst. 15:00 
k/n Enerģētiķis 
vīru kora Tēvzeme kon
certs: latviešu romantisko 
dziesmu pērles.
Ieeja - brīva.

>  Autoceltņa Ivanovec pakalpo
jumi, celtspēja līdz 14 tonnām. 
Tālr. 41348, mob. tālr. 254739. 
>Reisi uz Vilnas tirgu otrdienās 
un piektdienās. Izbraukšana no k/ 
n Enerģētiķis pīkst. 21:00. Maksa 
Ls5 un 6 USD. Tālr. 42245, mob.
9293578.__________________
>-Pieredzējis meistars atjauno 
vannas emalju, zviedru materiāli 
dažādos toņos, garantija. Mob.
tālr. 9645028._______________
^Televizoru, video un radio
aparatūras remonts. Tālr. 
42798, pēc 19, mob. tālr.
9691456.__________________
>Licencēta firma veic 
privātmāju, ražošanas un citu ēku 
būvniecību no projekta līdz 
atslēgai, telpu Eirostandarta 
remontu un rekonstrukciju. 
Tālr. 49927, mob. tālr. 9517890. 
^Pazudis suns Doles salā. 
Vidēja auguma, 1 gadu vecs, 
gludu spalvu, melns ar baltu, bez 
siksniņas, atsaucas uz vārdu Čalis. 
Atradēju lūdzu zvanīt pa tālr.
7901262.__________________
>Kravu pārvadājumi ar a/m 
KAMAZ (c.sp. 10 t). Bez 
brīvdienām. Tālr. 44590, mob.
tālr. 9440568._______________
>Metina un restaurē alumīnija 
detaļas, vara un čuguna 
kausējumus argona vidē. Tālr. 
40228, mob. tālr. 9502338
Aleksandrs.________________
>Vieglo automašīnu remonts 
(arī pēc avārijām): metināšana, 
krāsošana, ripojošās daļas un 
dzinēju remonts. Tālr. 40228, 
mob. tālr. 9578711, Sergejs. 
>Transporta pakalpojumi ar 
automašīnu Mersedes. Mēbeļu, 
sadzīves tehnikas, būvmateriālu, 
mantu, produktu u.tml lietu 
pārvadājumi. Bez brīvdienām. 
Palīdzēšu iekraut. Tālr. 47138,

m eklē darbu
>-Jauns vīrietis (28) meklē 
darbu jebkurā diennakts laikā.
Tālr. 49698.________________
>G alvenā grāmatvede (40) 
meklē darba vietu. Akurātību un 
kārtību garantēju. Tālr. 7107824 
>Sieviete (33 gadi) ar peda
goģisko izglītību meklē jebkuru 
darbu (3.kategorijas latv.val.zi- 
nāšanas). Tālr. 46385, Alla.

līdzjūtība
I zsakām visdziļāko līdzjūtību 
un skumju brīdī esam kopā ar 
mūsu kolēģi Eviju MITKUS, tēvu 
mūžībā aizvadot.

K/n Enerģētiķis kolektīvs

Salaspils pilsētas dome māju 
Purmaļi Salaspils lauku 
teritorijā nepārdod. Lūdzam 
domē nepieteikties un 
informāciju par pārdošanu 
neizplatīt. Izpilddirektors.

® "Salaspils Vēstis”
izdevējs - Salaspils pilsētas 
ar lauku teritoriju dome. 
Reģistrācijas apliecība nr. 1922.

Redakcijas adrese: Līvzemes 8, 
tālrunis: 7981030.

redaktore Inga Reča 
korespondente - Inga Krusta 
korektore un literārā redaktore ■ 
Anita Trumpe 
maketētājs - Dainis Jansons

Iznāk kopš 1996. gada 17. maija. 
Datorsalikums. Ofsetiespiedums. 
iespiests Salaspilī,
SIA "Kreilis un Ko" tipogrāfijā, 
iznāk piektdienās.

Metieni:
latviešu Izdevumam -1150 eks., 
krievu Izdevumam - 600 eks. 
Pārpublicēšanas un citēšanas 
gadījumā atsauce uz "Salaspils 
Vēstīm" obligāta.

Sludinājumus un reklāmu pieņem 
redakcijā - Līvzemes ielā 8 
(Salaspils domes ēkā).

Par faktiem un uzvārdiem rakstos 
atbild to autori, sludinājumos - to 
iesniedzēji.


